

Protokoll DS-möte nr 9 2019

Plats: Scouterna Örnsberg

Närvarande

Niklas Blomqvist, Martin Braxell, Håkan Persson, Anders (Tholbox) Tholsson, Lotta Öström

§ 1 Mötet öppnas

- Anders förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare för mötetMötet beslöt:

- att välja Niklas Blomqvist till sekreterare.

§ 3 Val av justerare för mötet att jämte ordföranden justera protokolletMötet beslöt:

- att välja Martin Braxell till justerare.

§ 4 Godkännande av dagordningMötet beslöt:

- att följa dagordningen från möte 7 med tillägg.

§ 5 Godkännande av föregående protokoll

Protokoll ej utskickat.

Mötet beslöt:

-

(Notera, protokoll ska skickas till styrelsen@sodertornscout.se)**§ 6 Ekonomi lägesrapport**

Ansökan för bidrag inskickad till Kulturförvaltningen under förra veckan.

Vi har en ny handledare på Handenrevisionerna, Linus.

Pengarna till lägret diskuterades på förra LÄKO-mötet.

§ 7 ArrangemangInspirationskvällen

Inspirationskvällen är flyttad till den 6 november. Då David inte är med på dagens möte kunde vi inte gå in på detaljer. David håller eventet och Anders stöttar med kontakter innan mötet.

Scoutmuseet vill ha reda på när en guidad tur ska hållas. Vi beslutar att hoppa över den guide turen, det räcker med att museet är öppet. Vi hör med David hur programmet behöver vara upplagt.

Det har gått ut en inbjudan men det finns ingen information om sista anmälningdag. Anmälan ska ske till vår mailadress. Vi behöver gå ut med ett sista anmälningsdatum (söndag 3 nov) och påminnelse.

Mötet beslöt

- att Håkan skickar ut påminnelse om Inspirationskvällen
- att inte arrangera en guidad tur i Scouternas museum.

Protokoll DS-möte nr 9 2019

Plats: Scouterna Örnsberg

JOTA

JOTA hölls i helgen (19-20/10) och var ett samarrangemang med Radioscouterna i Stockholm. Det var 75 anmällda.

Ösmo 24:an

För kännedom så hålls Ösmo-24:an den 28-29 mars (ej distriktsarrangemang).

Scouternas dag

Scouternas dag äger rum till våren.

Det brukar inte vara så stor anslutning från Södertörn. Förra året deltog Nacka och Krusboda med sammanlagt två avdelningar.

Distriktets dag

Vi har lovat att göra en utvärdering och återkomma. Vi behöver gå ut med en enkel enkät om våra kårer vill vara med på Scouternas dag eller Distriktets dag. Vad vill ni ska arrangeras 2021? Svar inne innan stämman.

Mötet beslöt:

- att Niklas ordnar ett utskick om Distriktets dag och att resultatet redovisas på stämman.

§ 8 Utbildning

Planeringen för Växtkraft rullar på.

Det finns ett antal kurser på planerings/idéstadie:

- Ljusspårkurs 3-6 januari i Saltis.
- Leda patrull under våren, mars respektive april för de två tillfällena.
- Leda avdelning, under april-maj där den första delen skulle vara på Gotland.

Det som kvarstår sen tidigare är att ta fram ett Google-formulär för kursavgiftsredovisning för kårerna.

§9 Kårutveckling / Konsulent

Vi har nya konsulenter men Anders har inte varit i kontakt med dem. Kommer någon konsulent med på inspirationskvällen? Anders hör med David.

Vendelsö fyller också 60 år. Vi har fått en inbjudan till den 24 november i Tyresta by kl 13-17. Anders ska försöka åka.

Mötet beslöt:

- att Anders om möjligt representerar distriktet på Vendelsös 60-årsfirande,
- att vi ger Vendelsö ett presentkort om 5000 kr att spendera mot inskickat kvitto

§ 10 Utmanar-AU

Martin summerade problemet kring att det saknades VUX till Tinget. Kårerna informerades ca två veckor innan Tinget men vi fick inte napp. Martin gjorde en stark insats för att få tag på vuxna och att få regions-VUX att godkänna Södertörns deltagande. Dessvärre så dröjde det innan AU:t och kansliet informerades om att regions-VUX hade problem och att de även till slut ställde in Tinget för Södertörns del. Så fort AU:t blev engagerade så blev det fart på att få tag på vuxna och regions-VUX beslut att ställa in tinget revs upp.

DS anser inte att regions-VUX har mandat att ställa in Tinget utan att först diskutera situationen med AU:ts medlemmar. Vilket mandat regions-VUX har behövs det en diskussion om.

Protokoll DS-möte nr 9 2019

Plats: Scouterna Örnsberg

Kansliet ville dessutom att tillbakabetalningar av anmälningsavgifter från södertörns deltagare skulle hanteras av Södertörns distrikt. Vi ställer oss frågande till det eftersom det borde ligga på arrangemanget att organisera det. Martin undrar varför kansliet inte är mer involverade som medarrangör.

Södertörns DS har i vanliga fall inte kontakt med AU:t via vår VUX utan den kontakten sker direkt med vårt AU. Vi har bara en aktiv VUX i Södertörn just nu. Vi behöver minst två VUX till. De bör inte vara under 20 år gamla och det skadar inte om en är i 30-års åldern.

I övrigt var det även problem med bussarna eftersom det saknades extra bussar. Utvärdering av Tinget skedde i veckan och vi har inte hört något från den än.

AU:t är tillfrågade ifall de kan ordna ett arrangemang på Växtkrafthelgen.

AU:t har gått AU-kurs i helgen.

§ 11 Rover-AU

Rover AU:t har tackat ja till inspirationskvällen. Hur ska man välja deltagare till Rover utskottets? Ska det tas upp på stämman?

De har tänkt att ha Rover-Ting i januari.

Tänk på att informera Rover-AU:t om allt som är på gång.

§ 12 Information / Hemsida

Den nuvarande läggs ned den 4/11. Enligt Håkan är det mycket jobb med att få en uppdaterad sida att se vettigt ut. Håkan har fått distriktets sida färdigkonverterad. Om vi måste prioritera så är det viktigaste att få med Distriktlägersidan, Kalendern och Distriktsstämman.

På den nya hemsidan bör Rover ha en flik/sida.

§ 13 Kårträff / Distriktsstämma / Extrastämma

Håkan har skrivit ett förslag till verksamhetsplan:

<https://drive.google.com/file/d/1nIiKRwzlr1uy48gxEcgt1SEIaySfIY-d/view>

Alla har i uppdrag att läsa den och kommentera per mail.

Anders förslag till budget måste alla också läsa och ge kommentarer till (se mail).

Mötet beslöt:

- att alla läser och kommenterar förslag till verksamhetsplan och budget.

§ 14 Distriktsläger 2020

Kurt Melin har meddelat att han kan vara lägerkassör om han har backning av en person till. Birger Bruce från S:t Botvid blir i så fall back-up och kommer ta hand om anmälningar mm.

Mötet beslöt:

- att vi väljer Kurt Melin Vendelsö till lägerkassör.

§ 15 Stipendier

Vi har fått fyra ansökningar från scouter i Värmdö sjöscoutkår. Alla ansökningarna är för kurser inom Scouternas ledarskapsö och betalas därmed av distriktet.

Mötet beslöt:



Protokoll DS-möte nr 9 2019

Plats: Scouterna Örsberg

- att Niklas informerar de sökande och Värmdö sjöscoutkårs ordförande och kassör om att kåren ska skicka in en förfrågan om utbetalning.

§ 16 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 17 Nästa möte

Tis 12 nov

Prel. ons 11 dec

§ 18 Mötet avslutas

Anders tackade och avslutade mötet

Niklas Blomqvist,
Sekreterare

Anders Tholsson,
Ordförande

Martin Braxell
Justerare